

檔案編號:PAM/PN/N403/2025

致:叠翠軒3座業戶

## 第3座地下升降機大堂防火門更換工程

茲通知 各業戶,本管理處將安排承辦商於第3座地下升降機大堂進行防火門更換工程,有關詳情如下:

日期	時間	影響範圍
2025 年 6 月 24 日	上午 09:00 至下午 5:30	第3座地下升降機大堂
2025 年 6 月 25 日	上午 09:00 至下午 5:30	第3座地下升降機大堂

於上述工程期間,可能會產生較大聲響及油漆氣味,部分出入口及通 道將被圍封,懇請住戶留意相關安排,並配合現場工作人員的指示。如因此 對您造成不便,不便之處,敬請原諒。

如有任何查詢,可致電 2706 0121 與本處職員聯絡。



置邦物業管理有限公司 叠翠軒管理處 2025年6月20日



Our Reference No. : PAM/PN/N403/2025

To : All Residents of Block 3 of the Pinnacle

Date of Issue : 20<sup>th</sup> June 2025

## Fire Door Replacement Works at Block 3 Ground Floor Lift Lobby

Please be informed that we will arrange the contractor to carry out fire door replacement works at the Block 3 Ground Floor Lift Lobby. The details are as follows:

Date	Time	Affected Areas
24 June 2025	09:00 a.m. to 5:30 p.m.	Block 3 Ground Floor Lift Lobby
25 June 2025	09:00 a.m. to 5:30 p.m.	Block 3 Ground Floor Lift Lobby

During the works above, there may be loud noise and paint odors, and some entrances and passageways will be cordoned off. Residents are kindly reminded to pay attention to the relevant arrangements and follow the instructions of on-site staff. We apologize for any inconvenience caused and kindly ask for your understanding.

If you have any inquiries, please contact our staff at 2706 0121.



ISS EastPoint Property Management Limited
The Pinnacle Management Office

